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Protokół nr 7/2024 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 26 lutego 2024 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą 

obecności. 

O godzinie 14.30, po stwierdzeniu obecności 3 członków Zarządu, przewodniczący otworzył 

posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z 6. posiedzenia Zarządu, odbytego w dniu 19 lutego 2024 r. 

2. Przygotowanie projektu uchwały, która będzie mogła zostać wprowadzona do porządku 

obrad sesji zwołanej na 29 lutego 2024 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy oraz 

przygotowanie autopoprawki do projektu uchwały według druku nr 49. 

3. Podjęcie uchwały na podstawie upoważnienia udzielonego przez Radę Dzielnicy. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący obradom Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 6. posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec odbytego w dniu 19 lutego 2024 r. nie zgłoszono 

wniosków o sprostowanie, co jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie projektu uchwały na sesję 

Rady Dzielnicy zaplanowaną na 29 lutego 2024 r., w sprawie opinii dotyczącej propozycji 

nazwania ronda na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji nazwania ronda na terenie Dzielnicy 

VII Zwierzyniec został uchwalony jednomyślnie – 3 głosami za (druk nr 52). 

Szczęsny Filipiak zaproponował również przygotowanie przez Zarząd Dzielnicy 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2024, według druku nr 49. 

W dyskusji udział wzięli Iwona Kubacka i Szczęsny Filipiak. 

Autopoprawka do projekt uchwały według druku nr 49 została uchwalona jednomyślnie – 

3 głosami za. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował podjęcie uchwały na podstawie 

upoważnienia udzielonego Zarządowi przez Radę Dzielnicy, po czym zreferował projekt 

uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 

Statutu Dzielnic. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 

pkt 5 Statutu Dzielnic została podjęta jednomyślnie – 3 głosami za (Uchwała nr 4/2024). 

Ad 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 informacji Biura Planowania Przestrzennego UMK nt. spotkań z mieszkańcami w sprawie 

sporządzanego planu ogólnego miasta Krakowa – informacja zostanie zamieszczona na 

stronie internetowej Dzielnicy, 

 informacja Klubu Kultury „Chełm” nt. rozstrzygnięcia konkursu plastycznego, 

dofinansowanego ze środków Rady Dzielnicy – ustalono, że we wręczeniu nagród 

laureatom konkursu weźmie udział Iwona Kubacka, 

 korespondencja z Oddziału Muzeum Krakowa Thesaurus Cracoviensis nt. przygotowań do 

„Święta ulicy Księcia Józefa” – w spotkaniu 18 marca br. udział wezmą: Witold Górny, 

Iwona Kubacka, Magdalena Mardyła. 

Ad 5. 

Jerzy Milej przekazał informacje pozyskane podczas spotkania rady budowy dla przebudowy 

torowiska tramwajowego w ciągu ul. Zwierzynieckiej i Kościuszki, dotyczące planowanego 

przywrócenia ruchu dwukierunkowego na odcinku ul. Królowej Jadwigi od ul. Księcia Józefa 

do ul. Jaxy Gryfity oraz umożliwienia nawracania dla samochodów i udostępnienia dla ruchu 

ogólnego odcinka ul. Księcia Józefa od strony Mostu Zwierzynieckiego. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec o godzinie 15.05 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                       Zastępca Przewodniczącego 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek 

               Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 

 


